

Tour Code: 4HKG

4D3N HONG KONG FREE AND EASY

Until 30 SEP 2016

Seat In Coach

DAY 1 KUALA LUMPUR | HONG KONG (Nil)

Upon arrival at Hong Kong Airport, then transfer to hotel by Seat In Coach service.

DAY 2 HONG KONG (Nil)**Half Day Tour (AM): Hong Kong island city tour**

• **Golden Bauhinia Square:** It was a gift from the Central Government to mark the 1997 Handover – an occasion that held tremendous significance for the world's largest nation and that stands out as a landmark event in 20th century history.

• **Repulse Bay:** This crescent-shaped stretch of sand is one of the most beautiful beaches in Hong Kong. Its wide, wave-lapped beach is popular with both locals and visitors and is great for strolls in the early morning, daytime sun soaking when the bathers are out in force, or lingering at sunset when all has turned mellow.

• **Aberdeen Fishing Village:** The quaint and charming Aberdeen Fishing Village is not far from the hustle and bustle of the heart of Hong Kong, but seems like light-years away from it all, at first look. Here you see rows upon rows of the old-fashioned junks and sampans, some house boats where the fishermen and their families still live, all going on their daily routines, which now include mobile phones and satellite dishes.

***Boat ticket is excluded.*

• **Jewellery Factory, Chinese Ginseng Shop / Accessories Outlet and Group Photo.**

FREE open top bus and dismiss at Tsim Sha Tsui or Ladies Market area.

DAY 3 HONG KONG (Nil)

Free at your own leisure.

DAY 4 HONG KONG | KUALA LUMPUR (Nil)

Transfer to Hong Kong Airport by Seat In Coach service.

4D3N Package (Price Per Person in RM)						
Hotel (Without Breakfast)	Single	Twin / Triple / Extra Bed	Extension Room Only (Per Room Per Night)		Fri / Sat Surcharges (Per Night)	
			Single / Twin	Triple	Twin	Triple
Panda Hotel / Goodrich Hotel / West Hotel	968	588	400	560	70	100
Peak Season Surcharges (18-20 Apr, 26 Apr -2 May, 15-17 Jun 2016)					110	160
Metropark Mongkok / The City View (Economy)	1188	688	500	700	90	130
Peak Season Surcharges (19-22 Apr, 26 Apr -2 May, 6-9 Sep, 14-17 Sep 2016)					260	390
Prudential Hotel / Park Hotel	1548	938	630	900	90	130
Peak Season Surcharges (19-22 Apr, 26 Apr -2 May, 6-9 Sep, 14-17 Sep 2016)					260	390

CHILDREN RATE

Child Twin / Child with Bed: 100% of Tour Fare

Child without Bed: 80% of Tour Fare

**PACKAGE INCLUSIVE**

- Three (3) nights hotel as per proposed or similar class.
- Return transfer between airport and hotel by Seat In Coach service.
- Half day Hong Kong island city tour based on Seat In Coach service.

PACKAGE EXCLUSIVE

- Air ticket, airport tax, meal and Visa (if any).
- Travel insurance (1-5 Days: RM39 / 6-10 Days: RM56).
- Tipping: RM40 / person (Hong Kong).

REMARKS

- Package is valid for Malaysian only & minimum 2 to go.
- Deposit of RM300 per person must be paid upon booking and full payment after booking is confirmed.
- Booking confirmation must be made with a valid copy of passport.
- Prices mentioned are inclusive of activities as specified in tour itinerary. Surcharge might apply for not participant the said activities.
- Triple room is based on twin / double with extra bed (folded bed / rollaway bed).
- Seat In Coach Schedule:

From Airport to Hotel	From Hotel to Airport
First Coach (8.00am)	First Coach (8.00am)
Last Coach (10pm)	Last Coach (8.00pm)

Remark: Guest who cannot catch the last schedule of Seat In Coach (It will be leaving from airport at 10pm sharp) shall take the responsibility to make their own transport arrangement.
- This package includes one suitcase (12"x18"x30") per passenger. For exceeding this limit, the additional one will be charged RM20 per luggage.
- The above pictures are for reference only, and may not represent the exact above-mentioned descriptions.
- The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirement.

行程编号: 4HKG

4天3夜 香港自由行

直至 2016 年 9 月

共乘一辆休旅车

第1天 吉隆坡 | 香港 (不含)

抵达香港机场后, 与其他旅客共乘一辆休旅车送往酒店。

第2天 香港 (不含)

半天游 (上午): 香港市区观光游

- **金紫荆广场:** 是为纪念香港回归祖国而设立。“永远盛开的紫荆花”凋塑一金紫荆凋像矗立于香港会议展览中心新翼海旁的博览海滨花园内。在广场上每日都会有值得一看的升旗仪式。
- **浅水湾:** 是香港最具代表性的沙滩。浅水湾绵长的海滩, 宽阔的滩床, 幼细柔软的沙子, 平静如镜的海面, 使它成为香港最美丽的海滩之一。
- **香港仔渔村:** 香港仔湾百多年前是渔村, 也是港岛最早发展的地方, 至今仍有数以百计的船家居住在这里, 保留着传统渔村的特色。到了这里可以乘坐舢板游览港湾。在乘船的过程中, 可以拍到许多优美的风景照, 有着浓厚的渔港色彩, 在海湾内停泊着各式各样的捕鱼船只、供应饮食的海鲜舫、古旧的中国式帆船。很多游客还专程来此品尝海鲜。

**不含船费。

- 珠宝首饰工厂, 参茸行, 时尚配饰商店以及拍摄团体照。

免费乘搭开蓬巴士。解散于尖沙咀或女人街区域。

第3天 香港 (不含)

自由活动。

第4天 香港 | 吉隆坡 (不含)

送往香港机场启程回国, 结束一段难忘又愉快的旅程。

5天4晚配套 (每人旅费以 RM 为准)

酒店 (不含早餐)	单人	双人/ 三人/ 额外床位	延长住宿 (每房每晚)		星期五/六 额外附加费 (每晚)	
			单人/双人	三人	双人	三人
Panda Hotel / Goodrich Hotel / West Hotel	968	588	400	560	70	100
旺季额外附加费 (2016年4月18-20日, 4月26日至5月2日, 6月15-17日)					110	160
Metropark Mongkok / The City View (Economy)	1188	688	500	700	90	130
旺季额外附加费 (2016年4月19-22日, 4月26日至5月2日, 9月6-9日, 9月14-17日)					260	390
Prudential Hotel / Park Hotel	1548	938	630	900	90	130
旺季额外附加费 (2016年4月19-22日, 4月26日至5月2日, 9月6-9日, 9月14-17日)					260	390

孩童收费

孩童双人 / 孩童配有床位: 100% 旅费
孩童不含床位: 90% 旅费



配套涵盖

1. 3晚酒店住宿或同等级酒店, 视房间的供应情况而定。
2. 机场和酒店之间来回接送, 与其他旅客共乘一辆休旅车。
3. 半天香港市区游的观光行程会与其他旅客共乘一辆休旅车。

配套不涵盖

1. 机票、机场税、膳食及签证 (若有)。
2. 旅游保险 (1-5天: RM39 / 6-10天: RM56)
3. 小费: 每人 RM40 (香港)。

备注

1. 此配套仅有效使用于大马公民以及至少2人才能成行。
2. 旅游配套一旦签购, 每位旅客需缴付按金 RM300 (不能退还)。随后需缴清余额。
3. 以上配套价格均包括所有指定在行程中的活动项目。拒绝参与者, 将被额外收取费用。
4. 旅客需持有有效的护照, 方能签购此旅游配套。
5. 各酒店的星级评定仅适于作为参考或指引, 最终仍以当时的条件与情况作为基准。
6. 三人同房是依据2张单人床/1张双人床再额外添加床褥 (折叠床)。
7. 共乘休旅车时间表:

从机场到酒店	从酒店到机场
首班車 (早上8点)	首班車 (早上8点)
末班車 (晚上10点)	末班車 (晚上8点)
备注: 无法赶上末班車的旅客 (末班車将于晚上10点准时离开机场) 需自行安排交通。	
8. 由于休旅车存放空间有限, 无法容纳多余的行李, 所以每位客人仅限提取一件行李 (12寸 x 18寸 x 30寸)。超过此限制的客人, 将会征收行李费 (每人 RM20)。
9. 以上图片仅供参考用途, 并不能完全作为依据使用。
10. 观光景点、膳食及酒店, 会有更动的可能性, 恕不另行通知。